[image: image1.jpg]T"A"Gldss.com 4)’7:'7 1% ’%






听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

Todd: OK, Diana, we're going to talk about food. You were just talkin about food in Chicago. What kind of good food can you get in Chicago?
好了，戴安娜，我们来说说吃的吧。你刚才谈到了芝加哥的食物。你在芝加哥能吃到什么食物?

Diana: Chicago is famous for its Chicago style pizza or their hotdogs. The pizza is different because they put the sauce on top I guess, and like they have just amazinlgy huge toppings like sausages the size of your hand.

芝加哥以其独特风味的披萨和热狗闻名于世。我猜测芝加哥披萨的不同之处是酱在披萨的顶部，披萨顶部配料大的惊人，例如，手掌大小的香肠。

Todd: Wow, seriously. Whoa! What other toppings can you find on a pizza?

天啊!真的啊?披萨上面的配料还包括什么?

Diana: Just normal pizza toppings like mushrooms and pepperoni, lots and lots of cheese, tomatoes, feta cheese is my favorite, it's kind of weird but it tastes good.

和普通的披萨一样，上面有蘑菇，意大利辣香肠，很多很多奶酪和番茄，我最喜欢羊乳酪了，搭配起来有点怪但很好吃。

Todd: Me too, I love feta cheese. Nice. OK. What is your favorite topping?

我也喜欢羊乳酪。太棒了。你最喜欢什么配料?

Diana: My favorite topping on pizza is weird but I like pineapple.

听起来很怪，我最喜欢的披萨配料是菠萝。

Todd: Oh, yeah.

原来如此。

Diana: Yeah I love it. It tastes good with cheese and sauce.

是的，我很喜欢，搭配奶酪和酱尝起来很美味。
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